
Γ Λ Ω Σ Σ Α         Ε ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 

Ε Π Ι Θ Ε Τ Α  σε  - ων, -ουσα, -ον 

Τα επίθετα σε –ων, -ουσα, -ον  προέρχονται από μετοχές της ενεργητικής φωνής 

ρημάτων της αρχαίας ελληνικής γλώσσας. 

Ας δούμε πώς κλίνονται. 

                                      ΕΝΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ  

             ΑΡΣΕΝΙΚΟ                       ΘΗΛΥΚΟ                                    ΟΥΔΕΤΕΡΟ 

Ονομ.  ο παρών                              η παρούσα                              το παρόν     

Γεν.      του παρόντος                   της παρούσας                          του παρόντος 

Αιτ.      τον παρόντα                     την παρούσα                            το παρόν 

Κλητ.          ----                                       ----                                              ---- 

                                         ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟΣ ΑΡΙΘΜΟΣ 

Ονομ. οι παρόντες                      οι παρούσες                             τα παρόντα 

Γεν.      των παρόντων                 των παρουσών                        των παρόντων 

Αιτ.     τους παρόντες                  τις παρούσες                           τα παρόντα 

 Κλητ.          ----                                     ----                                              ---- 

ΔΙΑΒΑΖΩ ΚΑΛΑ ΚΑΙ ΜΑΘΑΙΝΩ 

ΟΣΟ ΑΦΟΡΑ ΤΗΝ ΚΛΙΣΗ ΤΟΥΣ, ΔΙΑΠΙΣΤΩΝΟΥΝΕ ΟΤΙ: 

ΤΑ ΕΠΙΘΕΤΑ ΣΤΗ ΓΕΝΙΚΗ ΠΛΗΘΥΝΤΙΚΟΥ ΑΡΙΘΜΟΥ ΣΤΟ ΑΡΣΕΝΙΚΟ ΚΑΙ ΣΤΟ ΟΥΔΕΤΕΡΟ 

ΓΕΝΟΣ ΤΟΝΙΖΟΝΤΑΙ ΣΤΗΝ ΠΑΡΑΛΗΓΟΥΣΑ, ΕΝΩ ΣΤΟ ΘΗΛΥΚΟ ΣΤΗ ΛΗΓΟΥΣΑ. 

ΑΣΚΗΣΕΙΣ 

1) Κλίνω τα επίθετα στο τετράδιο Εργασιών: 

 

ο απών –η απούσα –το απόν 

 

ο υπάρχων –η υπάρχουσα –το υπάρχον  

 

2)Να συμπληρώσετε τα κενά των φράσεων με το κατάλληλο επίθετο από τις 

παρενθέσεις και στη συνέχεια να γράψετε τις φράσεις στον άλλο αριθμό. 



Α.(υπάρχων,-ουσα, -ον) οι  --------------------     δυσκολίες 

 

Β.(δευτερεύων,-ουσα,-ον)  του      ---------------          ζητήματος 

 

Γ.(ενδιαφέρον, -ουσα. –ον)    τον  ---------------           άνθρωπο 

 

Δ.(παρελθών,-ούσα,-ον)   τα     ----------------               γεγονότα 

 

Ε.(επείγων,-ουσα,-ον)  της   ------------------              κατάστασης 

 

 

3. Συμπλήρωσε τα κενά με το κατάλληλο επίθετο από την παρένθεση, στο σωστό 

τύπο.  

( επιτυχών,  απών, εξέχων, δευτερεύων, συμφέρων,  πρέπων) 

Α)  Οι εξαρτημένες προτάσεις λέγονται και ……………………………… . 

Β) Τα ονόματα των   ……………………….   του διαγωνισμού θα ανακοινωθούν σήμερα. 

Γ)  Αγόρασε σπίτι σε  ………………………………    τιμή. 

Δ)  Του μίλησε με τον  …………………………….    σεβασμό. 

Ε) Έχουμε πολλούς    ………………………………     σήμερα στην τάξη. 

Στ) Ο κ. Παρίδης είναι μια    …………………………..    προσωπικότητα του τόπου μας. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


